

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

The Lifesaving Society – Nova Scotia Branch is pleased to be hosting the 2025 Canadian Surf Lifesaving Championships. This package includes the Championship Information, the Championship Schedule, the Team Registration Form, the Competitor Registration Form, and the Waiver and Release Form.

Date, Location, Fees, & Information

Date	August 22-24 2025
Location	Martinique Beach and Rainbow Haven Beach, Halifax County, Nova Scotia
Parking	Parking is extremely limited onsite. Teams are asked to coordinate arrival and drop off craft to the beach then park most team vehicles at the Musquodoboit Harbour Community Centre 67 Park Rd, Musquodoboit Harbour, NS B0J 2L0. Only one vehicle per team will be allowed to park at the beach.
Competition	The competition is sanctioned by the Royal Life Saving Society Canada. Event rules will be in accordance with the 2023 Edition (revised May 2024) of the ILS Competition Rule Book , the Canadian Lifesaving Sport Competition Rulebook 2025 , the Canadian Lifesaving Sport Handbook 2025 and any 2025 Communiqués.
Registration Submission and Deadline	Complete registration must be received Tuesday, August 5, 2025 at 11:59pm PST . No late registrations will be accepted. Registration and entries are considered complete when all of the following have been received to CLCRegistration@lifeguarding.com • The completed Team Registration form • Full payment • The completed Waiver and Release form, signed by all competitors, the coach, and the manager • Each competitor's Registered Athlete number and completed Athlete Registration form.
Eligibility	All competitors must hold a Bronze Star or higher certification (need not be current) and be a Canadian Registered Athlete by the registration deadline. Competitor's age for the purpose of classification is determined as of December 31, 2025.
Divisions	Youth 15-18, Open 16+, Masters

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Safety	A safety plan and events course descriptions will be available https://sport.lifesavingsns.ca/competitions/cslc-2025 Craft is able to be stored on the beach throughout the competition at owners own risk.	
Program of events	Individual Events: Surf ski Surf swim Board race Ocean man/woman 2km beach run Beach sprint Beach flags	Relays: Board rescue Rescue tube rescue Mixed team ocean person relay (Team composition 2 men 2 women any order) 4 x 90 sprint
Fees	\$180 flat fee registration (includes one banquet ticket and high-visibility athlete tank). Extra banquet tickets can be purchased in advance for \$50.	
Registration	Send registration form with method of payment – cheque (payable to the Lifesaving Society), money order, affiliate invoice, VISA, Mastercard, or American Express – to: CLCRegistration@lifeguarding.com Lifesaving Society Ontario, 400 Consumers Road, Toronto, Ontario M2J 1P8 Attention to: 2025 Competition Registration Phone: 416-490-8844 Email: CLCRegistration@lifeguarding.com *Please note only Ontario affiliates can request to pay by invoice.	
Officials	https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdDgDt8iTfvClf1la-sxdchnxyyYKdKHUcC_iYjntqzwPNWig/viewform application form. Officials will receive a white shirt they are asked to wear with navy/dark shorts/pants. Key officials will be identified in Navy shirts and competition crew and assisting volunteers will be in yellow.	
Warm-Ups	Athletes warming up before competition in the morning are asked to be onshore ready for marshalling or have a coach complete marshalling. Swimmers warming up are to stay within the line of 9 buoys, craft warm ups are to be outside of this zone. Athletes/coaches must check in for marshalling	

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

	before events to receive their heat and lane. Continuous warm up is available outside of the competition area - please stay ~50 m clear either side of the competition arena so as not to interfere with ongoing races. Any athletes warming up must be aware of and are responsible for marshalling for their event.																																													
Accommodations	Accommodations under the Lifesaving Society name from; Start Date: Thursday, August 21, 2025 End Date: Monday, August 25, 2025 Hotel(s) offering your special group rate: • Delta Hotels Dartmouth for 239.00 CAD per night - Last Day to Book : Thursday, July 17, 2025 before 11:59pm Book your group rate for Lifesaving Society of Nova Scotia																																													
Hi-Vis tanks	 Centre Front logo 150mm wide & in prop  <table><tr><td>Unisex Size Chart</td><td>4</td><td>6</td><td>8</td><td>10</td><td>12</td><td>14</td></tr><tr><td>Height (CM)</td><td>105-115</td><td>115-125</td><td>125-135</td><td>135-145</td><td>145-155</td><td>155-165</td></tr><tr><td>Chest (CM)</td><td>52-55</td><td>55-57</td><td>57-59</td><td>59-61</td><td>61-63</td><td>63-65</td></tr></table> <table><tr><td>Unisex Size Chart</td><td>S</td><td>M</td><td>L</td><td>XL</td><td>2XL</td><td>3XL</td><td>4XL</td></tr><tr><td>Height (CM)</td><td>165-178</td><td>172-187</td><td>175-193</td><td>180-198</td><td>185-204</td><td>190-210</td><td>195-215</td></tr><tr><td>Weight (KGS)</td><td>57-71</td><td>70-83</td><td>81-100</td><td>84-103</td><td>86-106</td><td>88-109</td><td>90-115</td></tr></table>  Standard  4-Way  Hi-VIS  Gender  UPF  GSM  LYCRA Sizes available: Kids 8-14, Adult S-XL Sizing exchange will be available on Friday.	Unisex Size Chart	4	6	8	10	12	14	Height (CM)	105-115	115-125	125-135	135-145	145-155	155-165	Chest (CM)	52-55	55-57	57-59	59-61	61-63	63-65	Unisex Size Chart	S	M	L	XL	2XL	3XL	4XL	Height (CM)	165-178	172-187	175-193	180-198	185-204	190-210	195-215	Weight (KGS)	57-71	70-83	81-100	84-103	86-106	88-109	90-115
Unisex Size Chart	4	6	8	10	12	14																																								
Height (CM)	105-115	115-125	125-135	135-145	145-155	155-165																																								
Chest (CM)	52-55	55-57	57-59	59-61	61-63	63-65																																								
Unisex Size Chart	S	M	L	XL	2XL	3XL	4XL																																							
Height (CM)	165-178	172-187	175-193	180-198	185-204	190-210	195-215																																							
Weight (KGS)	57-71	70-83	81-100	84-103	86-106	88-109	90-115																																							

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Amendments to the 2025 Canadian Lifesaving Sport Handbook

Equipment

Must meet ILS standards, subject to scrutiny. There will be no rental/loaner craft available.

Craft ILS standards:

<https://www.ilsf.org/wp-content/uploads/2018/11/ILS-Surf-Board-Ski-and-Boat-Specifications.pdf>

Safety

Available onsite, see safety coordinator. Courses will be posted online one week prior to the event, teams are asked to review.

Registration

All competitors must be a [Canadian Registered Athlete](#) by the registration deadline.

Clubs may enter an unlimited number of entries in each event. Competitors are allowed to enter each event only once.

Relays

Athletes in the Youth division may compete as a member of a team in the Open division but not both in the same event. Open and Masters must stay in their divisions. All Masters will run as one division for relays.

Officials

Officials and volunteers will be provided with a shirt suited to their role, lunch and snacks each day, and a ticket to the banquet.

Officials can wear their own *official* shirt if it meets the designated colour of their role and does not have competing sponsors or imagery/text that violates Lifesaving Society Canada values.

Banquet

The banquet will take place at the Mic Mac Amateur Aquatic Club 192 Prince Albert Road, Dartmouth, NS B2Y 1M8. A banquet ticket is included in the competitor fee. **This ticket is transferable.** All coaches and spectators wishing to attend must purchase a banquet ticket via club registration.

Awards

Awards shall be presented to the first three places in the final of all events. Awards will be presented throughout the competition and at the final banquet. Awards shall be presented to the top three individual point getters of both genders in Youth and Open (ties will not be broken). Masters do not collect individual or club points. The Canadian club with the highest overall point score shall be declared the Canadian Surf Lifesaving Champions and presented with an award (ties broken by: most first-place final finishes; most second-place final finishes; ...and so on).

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

La Société de sauvetage – Division de la Nouvelle-Écosse est heureuse d'accueillir les Championnats canadiens de sauvetage sur plage 2025. Ce cahier comprend les renseignements sur les championnats, l'horaire des épreuves, le formulaire d'inscription des équipes, le formulaire d'inscription des compétiteurs ainsi que le formulaire de renonciation et de dégageant de responsabilité.

Date, lieu, frais, et autres informations

Date	Du 22 au 24 août 2025
Lieu	Plages Martinique et Rainbow Haven, Comté de Halifax, Nouvelle-Écosse
Stationnement	Le stationnement sur le site est extrêmement limité. Les équipes sont priées de coordonner leur arrivée et de déposer leur embarcation sur la plage, puis de stationner la majorité des véhicules de l'équipe au Musquodoboit Harbour Community Centre, situé au 67 Park Rd, Musquodoboit Harbour, NS B0J 2L0. Un seul véhicule par équipe sera autorisé à stationner à la plage.
Compétition	La compétition est sanctionnée par la Société royale de sauvetage du Canada. Les règles applicables seront celles de l'édition 2023 (révisée en mai 2024) du Règlement de compétition de l'ILS (en anglais seulement), du Manuel canadien de règlements pour les compétitions de sauvetage sportif 2025 , du Livret pour les championnats canadiens de sauvetage sportif 2025 , ainsi que de tout communiqué diffusé en 2025.
Soumission des inscriptions et échéancier	Les inscriptions complètes doivent être reçues au plus tard le mardi 5 août 2025 à 23 h 59 (heure du Pacifique) . Aucune inscription tardive ne sera acceptée. Une inscription est considérée comme complète uniquement lorsque tous les éléments suivants auront été reçus à l'adresse CLCRegistration@lifeguarding.com : • Le formulaire d'inscription de l'équipe dûment rempli • Le paiement complet • Le formulaire de renonciation et de dégageant de responsabilité signé par tous les compétiteurs, l'entraîneur et le gérant • Le numéro d'athlète inscrit et le formulaire d'inscription d'athlète rempli pour chaque compétiteur
Éligibilité	Tous les compétiteurs doivent détenir une certification Étoile de bronze ou supérieure (à jour ou non) et être des athlètes canadiens inscrits au plus tard à

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

	la date limite d'inscription. L'âge des compétiteurs, aux fins de classification, est déterminé en date du 31 décembre 2025.	
Catégories	Juniors (15-18 ans), Sénior (16 ans et plus), Maîtres	
Sécurité	Un plan de sécurité et la description des parcours seront disponibles à l'adresse suivante : https://sport.lifesavingns.ca/competitions/cslc-2025 Les embarcations pourront être laissées sur la plage pendant toute la durée de la compétition, aux risques des propriétaires.	
Programme des épreuves	Épreuves individuelles : Surf ski Nage dans les brisants Aquaplane Sauveteur océanique Course sur plage Sprint sur plage Drapeaux sur la plage	Relais : Sauvetage avec aquaplane Sauvetage avec bouée tube Relais sauveteurs océaniques – équipes mixtes (composition des équipes : 2 hommes et 2 femmes dans l'ordre de votre choix) Relais sprint sur plage
Frais d'inscriptions	Frais d'inscription fixes de 180 \$ (comprends un billet pour le banquet et un débardeur de haute visibilité pour athlète). Des billets supplémentaires pour le banquet peuvent être achetés à l'avance au coût de 50 \$.	
Inscription	Envoyez le formulaire d'inscription avec le mode de paiement — chèque (à l'ordre de la Société de sauvetage), mandat-poste, facture pour affilié, VISA, Mastercard ou American Express — à l'une des adresses suivantes : CLCRegistration@lifeguarding.com Société de sauvetage Ontario, 400, ch. Consumers, Toronto (Ontario) M2J 1P8 À l'attention de : Inscription à la compétition 2025 Téléphone : 416-490-8844 Courriel : CLCRegistration@lifeguarding.com *Veuillez noter que seuls les affiliés de l'Ontario peuvent demander à payer via facturation.	
Officiels	Formulaire d'inscription : https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdDgDt8iTfvClf1la-sxdchnxyYKdKHUcC_iYintqzwPNWig/viewform	

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025

Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025

Registration Package / Trousse d'inscription

	Les officiels recevront un chandail blanc qu'ils devront porter avec un short ou un pantalon bleu marine ou foncé. Les officiels majeurs seront identifiés par un chandail bleu marine, et les membres de l'équipe de compétition ainsi que les bénévoles en soutien porteront un chandail jaune.
Échauffement	Les athlètes s'échauffant en matinée avant le début de la compétition sont priés d'être sur la plage prêts pour le marshalling, ou déléguer cette tâche à leur entraîneur. Les athlètes ou entraîneurs doivent se présenter au marshalling avant chaque épreuve afin d'obtenir leur vague et leur couloir. L'échauffement est possible en continu à l'extérieur de la zone de compétition – veuillez demeurer à plus de ~50 mètres de chaque côté de l'aire de compétition afin de ne pas nuire aux courses en cours. Tout athlète en échauffement demeure responsable de se présenter à temps au marshalling pour son épreuve.
Hébergement	Hébergement réservé au nom de la Société de sauvetage : Date de début: jeudi 21 août 2025 Date de fin : lundi 25 août 2025 Hôtel offrant un tarif préférentiel pour le groupe : • Delta Hotels Dartmouth — 239,00 \$ CAD par nuit Date limite pour réserver : le jeudi 17 juillet 2025 avant 23 h 59 <u>Réservez votre tarif de groupe pour la Société de sauvetage de la Nouvelle-Écosse.</u>
Débardeur de haute visibilité	 Centre Front logo 150mm wide & in prop 

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Unisex Size Chart	4	6	8	10	12	14	
Height (CM)	105-115	115-125	125-135	135-145	145-155	155-165	
Chest (CM)	52-55	55-57	57-59	59-61	61-53	63-65	
Unisex Size Chart	S	M	L	XL	2XL	3XL	4XL
Height (CM)	165-178	172-187	175-193	180-198	185-204	190-210	195-215
Weight (KGS)	57-71	70-83	81-100	84-103	86-106	88-109	90-115


Standard


4-Way


Hi-VIS


Gender


UPF


GSM


LYCRA

Tailles disponibles : Enfants 8-14, Adultes P-TG

Des échanges pour les grandeurs seront disponibles le vendredi.

Modifications au Livret pour les championnats canadiens de sauvetage sportif 2025

Équipement

Tout l'équipement doit respecter les normes de l'ILS et pourra faire l'objet d'une vérification. Aucun équipement ne sera offert en location ou en prêt.

Normes de l'ILS pour les embarcations :

<https://www.ilsf.org/wp-content/uploads/2018/11/ILS-Surf-Board-Ski-and-Boat-Specifications.pdf>

Sécurité

Des mesures de sécurité seront mises en place sur le site. Voir le coordonnateur à la sécurité. Les parcours seront publiés en ligne une semaine avant l'événement, et les équipes sont invitées à en prendre connaissance.

Inscriptions

Tous les compétiteurs doivent être des [athlètes canadiens inscrits](#) à la date limite d'inscription.

Les clubs peuvent inscrire un nombre illimité de participants par épreuve. Chaque compétiteur peut participer à une épreuve une seule fois.

Relais

Les athlètes de la division Junior peuvent participer à une épreuve en relais dans la division Sénior, mais ne peuvent pas concourir dans les deux divisions pour la même épreuve. Les athlètes des divisions Séniors et Maîtres doivent rester dans leur division respective. Tous les athlètes Maîtres concourront en une seule division en relais.

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Officiels

Les officiels et bénévoles recevront un chandail correspondant à leur rôle, ainsi que le dîner, des collations chaque jour et un billet pour le banquet.

Les officiels peuvent porter leur propre chandail d'officiel s'il respecte la couleur désignée pour leur rôle et ne comporte pas de commanditaires concurrents ni d'éléments visuels ou textuels allant à l'encontre des valeurs de la Société de sauvetage du Canada.

Banquet

Le banquet aura lieu au Mic Mac Amateur Aquatic Club, situé au 192, chemin Prince Albert, Dartmouth (N.-É.) B2Y 1M8. Un billet pour le banquet est inclus dans les frais d'inscription des compétiteurs. **Ce billet est transférable.** Tous les entraîneurs et spectateurs désirant assister au banquet doivent acheter un billet via l'inscription du club.

Remise de prix

Des prix seront remis aux trois premières positions de la finale de chaque épreuve. Les remises de prix auront lieu tout au long de la compétition ainsi que lors du banquet final. Des prix seront remis aux trois meilleurs marqueurs de points, hommes et femmes, des divisions Junior et Sénior (aucun bris d'égalité). Les athlètes de la division Maîtres ne cumulent pas de points individuels ni pour leur club. Le club canadien ayant obtenu le plus haut total de points sera déclaré Champion canadien de sauvetage sur plage et recevra un prix (les bris d'égalité seront brisés selon le plus grand nombre de premières places, plus grand nombre de deuxième places, et ainsi de suite.)

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Championship Schedule

Please note all times are ADT* **P = Preliminaries, F = Final*

Friday, August 22, 2025

Time	Activity	Location
8:00 am	Captains/Coaches Briefing	Martinique Beach, Halifax County, Nova Scotia
8:30 am	Officials Briefing	
9:00 am	Surf Ski Race (P - F) Surf Race (P - F)	
12:30 pm	Lunch	
1:30 pm	Opening Ceremonies	
2:00 pm	Board Race (P - F) Board Rescue (P - F)	

Saturday, August 23, 2025

Time	Activity	Location
8:00 am	Captains/Coaches Briefing	Martinique Beach, Halifax County, Nova Scotia
8:30 am	Officials Briefing	
9:00 am	International Oceanman/Oceanwoman (P - F) 2km Beach Run (P - F)	
12:30 pm	Lunch	
1:30 pm	International Mixed Ocean Relay (P - F) Rescue Tube Rescue (P - F)	



LIFESAVING SOCIETY
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE
The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription
Sunday, August 24, 2025

Time	Activity	Location
8:30 am	Captains/Coaches Briefing	Rainbow Haven Beach, Halifax County, Nova Scotia
9:00 am	Officials Briefing	
9:30 am	Beach Sprint (P - F) Beach Flags (P - F)	
12:30 pm	Lunch	
1:30 pm	Beach Relay (P - F)	
7:00 pm	Dinner and Awards	Mic Mac Amateur Aquatic Club

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Horaire des Championnats

Veuillez noter que toutes les heures sont en HAA

****P = Préliminaires, F = Finales****

Vendredi 22 août 2025

Heure	Activité	Lieu
8h	Réunion des entraîneurs/capitaines	Plage Martinique, Comté de Halifax, Nouvelle-Écosse
8h30	Réunion des officiels	
9h00	Course avec surf-ski (P - F) Course dans les brisants (P - F)	
12h30	Dîner	
13h30	Cérémonie d'ouverture	
14h	Course avec aquaplane (P - F) Sauvetage avec aquaplane (P - F)	

Samedi 23 août 2025

Heure	Activité	Lieu
8h	Réunion des entraîneurs/capitaines	Plage Martinique, Comté de Halifax, Nouvelle-Écosse
8h30	Réunion des officiels	
9h	Sauveteur océanique (P - F) Course sur plage (P - F)	
12h30	Dîner	
13h30	Relais océanique en équipes mixtes (P - F) Sauvetage avec bouée tube (P - F)	

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Dimanche 24 août 2025

Heure	Activité	Lieu
8h30	Réunion des entraîneurs/capitaines	Plage Rainbow Haven, Comté de Halifax, Nouvelle-Écosse
9h	Réunion des officiels	
9h30	Sprint sur plage (P - F) Drapeaux sur plage (P - F)	
12h30	Dîner	
13h30	Relais sprint sur plage (P - F)	
19h	Souper et remise des trophées	Mic Mac Amateur Aquatic Club

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription
Registration Form / Formulaire d'inscription

Please use one form for each Affiliate or Club (Type or BLOCK letters only)
Veuillez utiliser un formulaire pour chaque équipe (Caractères d'imprimerie ou LETTRES MOULÉES seulement)
Contact Info / Info de contact

Club or Affiliate Nom du club ou du membre affilié	
Mailing address Adresse postale	
Coach name Nom de l'entraîneur	
Phone number Numéro de téléphone	
Email Adresse électronique	

Registration / Inscription

Fee / Frais	Quantity / Quantité	Price / Prix	Total
Competitor Fee Frais du compétiteur		\$180 per competitor (banquet included) 180 \$ par compétiteur (banquet inclus)	
Awards Banquet Banquet de remise des prix		\$50 per person 50 \$ par personne	
Hi-Vis tanks Débardeur de haute visibilité	K8		
	K10		
	K12		
	K14		
	S		
	M		
	L		
	XL		



LIFESAVING SOCIETY
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE
The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Total amount owing Montant total dû	
--	--

Payment / Paiement

☐ Cheque/Chèque ☐ Affiliate Invoice/Facture au membre affilié	☐ Visa ☐ Debit ☐ MasterCard ☐ AMEX
Affiliate number: Numéro affilié:	Credit Card #: N° de carte de crédit:
Expiry Date: Date d'expiration:	Security Code: Code de sécurité:
Cardholder's name / Nom du détenteur de la carte	Cardholder's signature / Signature du détenteur de la carte

***All competitors must be registered prior to the start of the competition. Competitors are considered registered when all documentation has been received and fees have been paid. Competitors who are not registered may not compete.**

A Registered Athlete number is the preferred proof of eligibility. Event entries will be done on site.

Tous les compétiteurs doivent être inscrit avant l'échéance. Un compétiteur est considéré comme inscrit lorsque tous les documents ont été reçus et que les frais ont été payés. Les compétiteurs non inscrits ne pourront pas participer.

Le numéro d'athlète inscrit est la preuve d'admissibilité privilégiée. Les inscriptions aux épreuves se feront sur place.

Eligible documents Documents éligibles	Birth date Date de naissance	Lifesaving award Brevet de sauvetage
Birth certificate Certificat de naissance	Yes Oui	No Non
Passport Passeport	Yes Oui	No Non
Health Card Carte santé	Yes if shown on card Oui, si inclus sur la carte	No Non
Driver's Licence Permis de conduire	Yes Oui	No Non



Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025

Registration Package / Trousse d'inscription

Lifesaving Society certification card or Find A Member printout	No Non	Yes Oui
Carte de certification de la Société de sauvetage ou imprimé de Trouver un membre		

Team:

Équipe:

[illegible]



LIFESAVING SOCIETY
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE
The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription
Team Registration/Formulaire d'inscription de l'équipe

Waiver and Release Form

Please read carefully before signing

Each competitor must sign this form with the entry form to be eligible to compete.
Participants 18 years and under must have the form signed by their parent or guardian.

1. Conduct

I agree to abide by the rules, regulations, and code of conduct of the championship, and further to behave in a manner consistent with good sportsmanship.

2. Voluntary Assumption of Risk

As a competitor in a lifeguard competition, I recognize that there are certain risks inherent in the activity as a result of factors including but not limited to stress, number of people, water temperature, and conditions. These risks may include physical injury such as sprains, fractures, lacerations, drowning, and concussions. I understand and acknowledge the particular risk of **concussion or head injury** associated with water-based and high-impact activities, and I accept full responsibility for monitoring my physical condition and seeking medical attention if symptoms of concussion occur. I have prepared myself for the competition and know of no factor or condition which should be disclosed to the organizers or which would make it unsafe for me to compete. I voluntarily assume all risks, both physical and legal, including but not restricted to loss or damage to property and personal injury, including **concussion**, permanent disability, or death.

3. Waiver of Liability

As a condition of entry and in consideration of my application as an individual or as part of a club being accepted, I hereby waive my right to make any claim, whether for negligence or otherwise, against the Lifesaving Society, the host, the owner or occupier, the sponsors, the organizing committee or any of the servants, agents, affiliates, volunteers, judges, officials, or other persons involved in the organization of and the running of the competition, events or sanctioned associated activities. I further agree to indemnify and hold harmless all of the above from any claim made on my behalf or as a result of injury to my person or property.

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

4. Model Release

Print Name	Signature	Date
Coach		
Manager		
Captain		
#2		
#3		
#4		
#5		
#6		
#7		
#8		

I transfer to the Lifesaving Society all rights whatsoever which I have in photographs and/or videos that photographers may have taken. I consent to the use of the photographs/videos for all purposes whatsoever, including without limitation, television, publications, and any trade or advertising purposes.

I have carefully read and understand the four conditions of entry and in consideration for being allowed to compete, I have executed them voluntarily intending to be bound thereby and intending these conditions to be binding of my heirs, personal representative and assigns.

Use additional forms if necessary.

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription

Formulaire de renonciation et de dégageement de responsabilité

Veillez lire attentivement avant de signer

Chaque compétiteur doit signer ce formulaire et le remettre avec son formulaire d'inscription pour être admissible à compétitionner. Les participants âgés de 18 ans et moins doivent faire signer le formulaire par un parent ou tuteur.

1. Comportement

Je consens à respecter les règles, règlements et le code de conduite des championnats, et à adopter un comportement empreint de bon esprit sportif.

2. Acceptation volontaire des risques

En tant que compétiteur à une compétition de sauvetage, je reconnais qu'il existe certains risques inhérents à cette activité, liés notamment, mais sans s'y limiter au stress, à l'achalandage, à la température de l'eau et aux conditions. Ces risques peuvent inclure des blessures physiques telles que des entorses, fractures, lacérations, noyade et commotions cérébrales. Je comprends et reconnais le risque particulier **de commotion ou de traumatisme crânien** associé aux activités aquatiques ou à fort impact, et j'assume l'entière responsabilité de surveiller mon état physique et de consulter un professionnel de la santé si des symptômes de commotion apparaissent. Je me suis préparé à cette compétition et je n'ai connaissance d'aucun facteur ou état de santé devant être signalé aux organisateurs ou qui rendrait ma participation dangereuse. J'accepte volontairement tous les risques, physiques ou juridiques, y compris, sans s'y limiter, la perte ou les dommages matériels ainsi que les blessures personnelles, incluant les **commotions**, l'invalidité permanente ou le décès.

3. Renonciation à toute responsabilité

Comme condition à ma participation, et en contrepartie de l'acceptation de mon inscription à titre individuel ou au sein d'un club, je renonce à toute réclamation, pour négligence ou autre, contre la Société de sauvetage, l'hôte, le propriétaire ou l'occupant des lieux, les commanditaires, le comité organisateur ou toute personne impliquée dans l'organisation ou le déroulement de la compétition, des épreuves ou des activités connexes sanctionnées, qu'elle soit employée, agent, affiliée, bénévole, juge ou officiel. Je m'engage en outre à indemniser et à décharger de toute responsabilité les personnes mentionnées ci-dessus, pour toute réclamation déposée en mon nom ou en lien avec une blessure à ma personne ou à mes biens.

Canadian Surf Lifesaving Championships 2025
Championnats canadiens de sauvetage sur plage océanique 2025
Registration Package / Trousse d'inscription
4. Autorisation de reproduction d'image

Nom en lettres moulées	Signature	Date
Entraîneur		
Gérant d'équipe		
Capitaine		
#2		
#3		
#4		
#5		
#6		
#7		
#8		

Je cède à la Société de sauvetage tous les droits que je pourrais détenir sur les photographies et/ou vidéos prises par des photographes lors de la compétition. Je consens à ce que ces photographies et vidéos soient utilisées à toutes fins jugées appropriées, notamment, sans s'y limiter, pour la télévision, des publications, ainsi qu'à des fins commerciales ou publicitaires.

J'ai lu attentivement et compris les quatre conditions de participation. En contrepartie de l'autorisation de participer à la compétition, je les accepte volontairement et reconnais qu'elles lient mes héritiers, représentants légaux et ayants droit.

Utilisez des formulaires supplémentaires au besoin.